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Spørgsmål nr. 759 (Alm. del) fra Folketingets Transportudvalg: 

 

”Hvad vil ministeren gøre ved de årlige ”spidsbelastningsperi-

oder”, hvor især ventetiden til køreprøver til campingvogn og 

motorcykel stiger?” 

 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Til brug for besvarelsen af Justitsministeriets anmodning har 

Rigspolitiet indhentet et bidrag fra samtlige politikredse med 

undtagelse af Københavns Vestegns Politi, idet politikredsen 

ikke afvikler køreprøver. Københavns Politi varetager samtlige 

køreprøver på de to politikredses vegne. 

 

Det fremgår generelt af politikredsenes besvarelser, at politi-

kredsene forsøger at imødegå de årlige spidsbelastningsperio-

der ved løbende at følge antallet af køreprøver og ved gennem 

tjenesteplanlægning og flytning af personale at imødegå spids-

belastningsperioder, herunder så vidt muligt at afvikle yderli-

gere køreprøver og i den givne periode indsætte politiuddanne-

de prøvesagkyndige, der ellers er beskæftiget med andet arbej-

de. 

 

De fleste politikredse er ligeledes i løbende dialog med kører-

lærerne/kørelærerforeningerne for så tidligt som muligt at få 

kendskab til det forventede behov for yderligere køreprøver.” 

 

Der henvises til den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 755 (Alm. del) 

fra Folketingets Transportudvalg. 


